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SE-BRM.0012.3.1.2024 

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

w dniu 25 stycznia 2024 roku 

 

 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów RMiG Kórnik odbyło się 25 stycznia 2024 

roku, w godzinach 8:33 – 9:29, w sali posiedzeń ratusza bnińskiego.  

W spotkaniu uczestniczyło 14 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Beata Bruczyńska 

3. Maciej Brylewski 

4. Dominika Buczkowska 

5. Iwona Cupryjak 

6. Stanisław Duszczak 

7. Roman Genstwa 

8. Krystyna Janicka 

9. Jarosław Janowski 

10. Magdalena Kosakowska 

11. Iwona Kosmalska 

12. Łukasz Kwas 

13. Adam Lewandowski 

14. Jarosław Mieloch 

15. Magdalena Pawlaczyk 

16. Andrzej Regulski 

17. Jerzy Rozmiarek 

18. Andrzej Surdyk 

19. Jerzy Walczyk 

20. Agnieszka Wiśniewska 

21. Adam Zydroń 
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W obradach uczestniczyli także burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły, wiceburmistrz Bronisław Dominiak, skarbnik Katarzyna Szamałek  

i kierownik Wydziału Promocji Gminy, Kultury i Sportu UMiG Kórnik Magdalena 

Matelska – Bogajczyk. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad: 

Przewodniczący Stanisław Duszczak otworzył posiedzenie i powitał zebranych. 

Sprawdził obecność. Stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 13 członków Komisji 

(radna Magdalena Pawlaczyk spóźniła się na posiedzenie). Komisja miała kworum  

i mogła podejmować prawomocne decyzje. Przewodniczący przypomniał,  

że obradujących obowiązuje Klauzula informacyjna w związku z rejestracją nagrań 

komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik. Treść dokumentu stanowi załącznik  

do protokołu. Następnie przedstawił porządek obrad posiedzenia. Zebrani nie zgłosili 

uwag do propozycji. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Maria Andrzejewska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław 

Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej 

Surdyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (8) 

Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

Radna Krystyna Janicka nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
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a) ustalenia zasad przyznawania oraz wysokości diet dla radnych Rady 

Miasta i Gminy Kórnik oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

przysługujących radnym, 

b) ustanowienia zasady przyznawania, wysokość diet i zwrotu kosztów 

podróży służbowej dla przewodniczących organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych - sołtysów, 

c) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości położonej 

w Szczodrzykowie. 

4. Przyjęcie Planu Pracy Komisji na 2024 rok. 

5. Zaopiniowanie wniosków o udzielenie dotacji. 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia: 

Projekt dokumentu stanowi załącznik. 

Nie wniesiono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Anna Maria Andrzejewska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław 

Duszczak, Roman Genstwa, Jarosław Janowski, Krystyna Janicka, Adam 

Lewandowski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jarosław Mieloch, Andrzej Regulski 

NIEOBECNI (8) 

Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

Radna Krystyna Janicka nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 
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3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

 

3a,b) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

- ustalenia zasad przyznawania oraz wysokości diet dla radnych Rady Miasta 

i Gminy Kórnik oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym, 

- ustanowienia zasady przyznawania, wysokość diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowej dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych – 

sołtysów: 

Projekty przedstawił przewodniczący Stanisław Duszczak. Powołał się na pismo 

Wojewody Wielkopolskiej w sprawie interpretacji przepisów dotyczących sposobu 

wejścia w życie zasad dotyczących diet (w załączeniu). Burmistrz Przemysław 

Pacholski przypomniał, że RMiG Kórnik podjęła ww. uchwały wskazując  

na obowiązek publikacji dokumentów w dzienniku urzędowym, a wojewoda uchylił  

tę zasadę. Najnowsze interpretacje zalecają przywrócenie zapisów o publikacji.   

 

Do obradujących dołączyła radna Magdalena Pawlaczyk. 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia zasad przyznawania oraz wysokości diet dla radnych Rady Miasta i Gminy 

Kórnik oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Maria Andrzejewska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław 

Duszczak, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Roman Genstwa 

NIEOBECNI (7) 
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Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

Radna Magdalena Pawlaczyk nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia zasady przyznawania, wysokość diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowej dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych - 

sołtysów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Maria Andrzejewska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław 

Duszczak, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Roman Genstwa 

NIEOBECNI (7) 

Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

Radna Magdalena Pawlaczyk nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

3c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie 

darowizny nieruchomości położonej w Szczodrzykowie: 

Projekt został przedstawiony przez wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego.  

Nie wniesiono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości położonej  

w Szczodrzykowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław 

Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (7) 

Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

4. Przyjęcie Planu Pracy Komisji na 2024 rok: 

Przyjęto plan pracy, który jest załącznikiem do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Planu Pracy Komisji na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław 

Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (7) 

Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

5. Zaopiniowanie wniosków o udzielenie dotacji: 

Wnioski są załącznikami do protokołu. 

Przewodniczący komisji potwierdził, że wnioski ROD Mościenica, Kórnik – Bnin  

i Koninko  oraz Kórnicko – Bnińskiego Bractwa Kurkowego wpłynęły w terminie. 

Wszystkie podmioty wnioskują o 50% dotację. Następnie zwrócił uwagę,  

że w aplikacjach są błędy, np. wskazanie różnych kwot literowo i cyfrowo, wklejenie 

uzasadnień z poprzednich wniosków. Uznał jednak, że uchybienia nie powodują 

konieczności wycofania wniosków i odłożenia ich opiniowania. Przewodniczący 
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zapytał, czy podmioty skutecznie rozliczyły się z dotąd otrzymanych dotacji. 

Burmistrz Przemysław Pacholski przypomniał, że gmina od wielu lat wspiera ogrody 

działkowe. Podkreślił, że mieszka tam wiele osób. Kierownik Magdalena Matelska – 

Bogajczyk potwierdziła, że wnioski zostały złożone w terminie a poprzednie dotacje 

rozliczono prawidłowo. Radny Adam Zydroń zapytał pod jaką pozycją zapisane 

zostały w budżecie gminy środki na proponowane dotacje. Kierownik odpowiedziała, 

że w dziale 900 – ogrody botaniczne. Pula zostanie zwiększona w związku  

z błędnym przekazaniem wniosku ROD Koninko do Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik 

na początku procedury. Radny Adam Zydroń zaproponował wstrzymanie opiniowania 

wniosków i przekazania dotacji do czasu po wyborach samorządowych. Wskazał,  

że pozytywna decyzja podjęta przed głosowaniem może zostać uznana przez opinię 

społeczną za „kupowanie” wyborców. Obradujący nie zgodzili się z radnym 

wskazując, że dotacje na podstawie uchwały RMiG Kórnik nr XLIX / 664 / 2018  

w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji podmiotom  

nie zaliczanym do sektora finansów publicznych i nie działającym w celu osiągnięcia 

zysku na realizację zadań publicznych innych niż określone w ustawie z dnia  

24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie przyznawane 

są co roku, w podobnym terminie. Radny Adam Zydroń podkreślił,  

że nie jest przeciwny przyznaniu środków, a jego opinia wynika z ostrożności. 

Oświadczył, że nie będzie brał udziału w opiniowaniu wniosków. Kierownik 

Magdalena Matelska – Bogajczyk poinformowała, że niektóre podmioty chcą 

rozpocząć inwestycje już w lutym. Radna Iwona Cupryjak zwróciła uwagę  

na problemy mieszkańców Runowa i Pierzchna, którzy czekają na podłączenie sieci 

gazowej. Zapytała dlaczego samorząd gminy opiekuje się działkowcami,  

a nie mieszkańcami wsi. Burmistrz Przemysław Pacholski powtórzył, że na terenie 

RODów również mieszka wiele osób. Dotacje przeznaczane są dla terenów 

publicznych – dla działkowców, mieszkańców i ich gości. Przypomniał, że MiG Kórnik 

buduje place zabaw, miejsca rekreacji czy świetlice wiejskie. Odnośnie sieci gazowej 

dodał, że z budżetu jst nie można finansować przyłączeń do prywatnych 

nieruchomości. Burmistrz podkreślił, że budowa sieci gazowej jest bardzo ważna. 

Wskazał także, że porównywane przez radną inwestycje prowadzone  

są dla podmiotów działających w oparciu o różne podstawy prawne. Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak wyjaśnił, że do czasu wybudowania stacji redukcyjnej  

w Dachowie wstrzymane zostały wszystkie decyzje o budowie sieci gazowych. 
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Radny Roman Genstwa przypomniał, że 25 wniosków o budowę sieci gazowej 

wpłynęło od mieszkańców Kromolic. Deklarują oni budowę przyłączy na własny 

koszt. Burmistrz Przemysław Pacholski przypomniał światowe tendencje 

odchodzenia od korzystania z gazu. Możliwości pozyskania dofinansowania  

na inwestycje związane z gazownictwem będą wygaszane. Radny Jerzy Rozmiarek 

zapytał, czy urzędnicy kontrolują wykonanie inwestycji, na które przekazano 

dofinansowanie. Kierownik odpowiedziała, że tak. Do UMiG Kórnik wpływają 

rozliczenia z dokumentacją, w tym fotograficzną.  

 Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania wniosku KBBK.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Maria Andrzejewska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław 

Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (7) 

Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania wniosku ROD Koninko. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Maria Andrzejewska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław 

Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk 
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BRAK GŁOSU (1) 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (7) 

Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania wniosku ROD Kórnik-Bnin.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Maria Andrzejewska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław 

Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (7) 

Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania wniosku ROD Mościenica.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Maria Andrzejewska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław 

Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Zydroń 



 

10 
 

NIEOBECNI (7) 

Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska 

 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski: 

Radny Jarosław Mieloch zapytał kiedy zostaną wznowione działania związane  

z zagospodarowaniem terenu rekreacyjnego w Błażejewku. Burmistrz Przemysław 

Pacholski wyjaśnił, że priorytetem jest realizacja inwestycji, na które pozyskano 

dofinansowanie, w szczególności duże zadania. Radny zapytał, czy UMiG Kórnik 

otrzymał z UMWW pomoc dla zadania w Błażejewku. Burmistrz odpowiedział, że nie. 

 

Radny zgłosił, że pomieszczenie agencji pocztowej w Kórniku-Bninie, wynajmowane 

w budynku komunalnym jest zalewane z powodu nieszczelnego dachu. Burmistrz 

Przemysław Pacholski powiedział, że zostanie przeprowadzona naprawa 

interwencyjna.  Wiceburmistrz Bronisław Dominiak dodał, że planowe remonty mogą 

być prowadzone przez wspólnotę mieszkaniową.  

 

Przewodniczący Stanisław Duszczak zapytał, czy prowadzący inwestycję w Kórniku, 

na nieruchomości między ulicą Reja i marketem Lidl ma zgodę na użytkowanie 

wjazdu od strony ul. Reja. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział,  

że inwestycja prowadzona jest zgodnie z zapisami mpzp. Wjazd umożliwiony został 

na warunkach określonych przez UMiG Kórnik.  

 

Radny Adam Lewandowski przypomniał, że w dniu bieżącego posiedzenia upływa 

termin zapisów na samorządowy turniej tenisa stołowego. 

 

7. Zakończenie posiedzenia: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Stanisław Duszczak 

zakończył posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów. 

  

Przewodniczący Komisji 

 /-/ Stanisław Duszczak  

 

Protokołowała Helena Cyranik  


